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Yttrande angående samråd om program för del 
av evenemangsområdet inom stadsdelen 
Heden 
 

Yttrandet 

Miljöpartiet delar förvaltningens åsikt att byggplanerna runt evenemangsområdet ska 

avstyrkas. Än en gång föreslås en plan som inte tar hänsyn till barnkonventionen. 

Möjlighet till att ha en förskola nära sitt boende är mycket viktigt för barn, och att bygga 

en hälsofrämjande stadsmiljö för både barn och vuxna är centralt för Miljöpartiet. Detta 

planprogram tar inte hänsyn till barnperspektivet. 

Miljöpartiet står utanför arenauppgörelsen och förordar i stället att befintliga arenor och 

bad rustas upp och byggs om. Det hade varit billigare, gått snabbare och varit betydligt 

bättre för miljön och klimatet. Att vara sparsamma med våra naturresurser och minska vår 

klimatpåverkan är en central barnrättsfråga. Att Göteborgs stad fortsätter att tillämpa en 

slit- och slängkultur när det gäller våra gemensamma byggnader är djupt bekymmersamt. 

Att riva fullt fungerande och renoveringsbara byggnader för att bygga nya borde tillhöra 

det förra århundrandet, men Göteborgs stad fortsätter göra det, samtidigt som vi lämnar 

en alltmer förstörd jord till våra barn och barnbarn.  

Valhallabadet är dessutom en kulturhistoriskt oersättlig byggnad, ett lysande exempel på 

den tidens arkitektur och den enda byggnaden i Sverige som har fått en OS-medalj i 

arkitektur. Valhallabadet omfattas av stadens bevarandeprogram för kulturhistorisk 

värdefull bebyggelse. Att beröva Göteborgs barn denna del av sin historia är också ett 

svek från vuxenvärlden.  
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